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同意書

編號 
AS-IRB-HS07-106024  中央研究院人文社會科學研究倫理委員會 

研究計畫審查通過證明 

Certificate of Approval 

IRB-HS07 

日期 Date：

0717’2016 

NUM 

日期 
0406’2017 

Date 

申請案編號 Application No： AS-IRB-HS 02-16032（N）  
計畫名稱 Project title：  

總計畫：當代台灣原住民族的社會發展：人口動態及族群涵化  Social Development of 
Contemporary Taiwan Indigenous Peoples: Population Dynamics and Ethnic Acculturation 

子計畫一：當代台灣原住民人口發展：出生及遷徙動態變遷、族群婚配及認同 Population 
Development of Contemporary Taiwan Indigenous Peoples: Birth & Migration Dynamics and 
Ethnic Marriage & Identity 

子計畫二：北臺灣都市原住民青少年的涵化與適應 --個人性因素與社區脈絡的影響效果
Acculturation and Adaptation of Indigenous Adolescents in the Cities of the Northern Taiwan -- 
The Effects of Individual Factors and Community Context 

子計畫三：原住民族人口推估與健康不均度之研究 A Study of Populaion Projetion and Health 
Inequality for Taiwanese Aborigines 

子計畫四：當代原住民族婚配模式及族群通婚家庭的代間語言承繼 The study of indigenous 
marriage pattern and intergenerational language inheritance in intermarriage family 

申請人 Project Investigator： 林季平 Lin, Ji-Ping 
合作機構 Collaborating Institute(s)：  

李俊豪 Li, Jun-hao / 中央研究院人文社會科學研究中心 Research Center for Humanities and 
Social Sciences (RCHSS)、元智大學社會暨政策科學學系  YUAN ZE UNIVERSITY 
Department of Social and Policy Sciences (子計畫二主持人) 

王信忠 Wang, Xin-zhong / 真理大學財務與精算系 Departmenet of Finance & Actuarial Science, 
Aletheia University (子計畫三主持人) 

劉千嘉 Liu, Chien-chia / 高雄醫學大學醫學社會學與社會工作學系 Department of Medical 
Sociology and Social Work (子計畫四主持人) 

徐淑瑤  Xu, Shu-yao / 康寧大學休閒管理學系  Dept. of Leisure Management, Kang Ning 
University 

余清祥 Yue, Qing-xiang / 政治大學統計系 NCCU Department of Statistics 
章英華 Chang, Ying-hwa / 中央研究院社會學研究所 Institute of Sociology 

執行期間 Project Duration： 
Recruitment from 2017 / 01 / 01 / to 2018 / 12 / 31 /； 

              (yyyy / mm/ dd)  (yyyy / mm/ dd)    

核准日期 Approval Date：  2017 / 04 / 06 / (yyyy / mm/ dd) 

有效期限 Due Date： 
From 2017 / 04 / 06 / to 2018 / 12 / 31 / 

    (yyyy / mm/ dd)  (yyyy / mm/ dd) 

注意事項 Notes： 
1. 請於 2019 / 12 / 31 /(yyyy / mm/ dd)前繳交結案報告至本委員會審查。 

The final report should be submitted to the IRB at Academia Sinica before 2019 / 12 / 31 /(yyyy/ 
mm/ dd) for review. 

2. 如研究發生非預期事件，應即時向本委員會報告。 
All the unexpected events are required to be reported to IRB-HS of Academia Sinica promptly. 

3. 研究計畫執行中，若有涉及與研究倫理相關的修正或變更，應事先提出「修正申請」並獲通
過，始可執行。 
Any changes of the research project pertaining to ethical issues must be reviewed and approved by 
the IRB-HS before implementation. 

4. 若需展延計畫執行時間，應於計畫期滿日 2018 / 12 / 31 /前提出申請。 
Extension of the duration of the project should be submitted to the IRB-HS of Academia Sinica for 



 

中央研究院人文社會科學研究倫理委員會 
IRB on Humanities & Social Science Research / IRB-HS 
Academia Sinica  

approval before the last day of the research project (2018 / 12 / 31).

茲 證明上項人文社會科學研究計畫(AS-IRB-HS 16032 v.1)，包括其研究參與者之說
明同意書，已經本委員會之審核，並同意此計畫書之內容符合本委員會所訂定之人
文社會科學研究倫理標準。 
The above named study proposal (AS-IRB-HS 16032 v.1) has been reviewed, along with 
the informed consent form, and found to conform with the guidelines set forth by IRB on 
Humanities & Social Science Research / IRB-HS Academia Sinica.  

主任委員：                                        日期： 
Chairperson                                         Date                  


